
Vergadering Statencommissie op woensdag 10 januari 2024 
 
Agendapunt 5. Ingekomen stukken 
 
In het presidium is afgesproken deze vragen schriftelijk in te dienen en de dinsdag voor 9.00 uur 
voorafgaand aan de vergadering in te leveren. De betreffende gedeputeerde kan de vraag vervolgens 
mondeling beantwoorden in de commissie of aangeven dat dit schriftelijk gaat gebeuren.  
 
 
A.6. Uitzending Zembla over gewasbeschermingsmiddelen (afschrift GS-brief van 

16 november 2023 aan het Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit) 
 
Fractie D66 
Betrekken bij bespreking agendapunt 5, proces bollenteelt. 
 
Reactie gedeputeerde  
 
 
A.7. Uitkomsten Bestuurlijk Overleg MIRT 2023 voor Drenthe (GS-brief van 14 november 

2023)  
 
Fractie D66 
Bij nadere uitwerking van de plannen voor de spoorverbinding Emmen – Rheine bleken de kosten 
hoger uit te vallen. 
• Rijk en Provincie zouden zich voor einde 2023 inzetten om hierin een gezamenlijke oplossing te 

bereiken. Is dat gelukt ? 
 
Reactie gedeputeerde  
 
 
A.8. Stand van zaken rondom de mogelijke vestiging van het themapark Puy du Fou in 

Meppel (GS-brief van 21 november 2023) 
 
Fractie CDA 
Het College meldt in de brief A8 : 'De Raad van Bestuur van Puy du Fou verwacht aan het einde van 
dit jaar een  besluit te kunnen nemen over de vraag of zij zich in Meppel willen vestigen.'  
• De CDA-fractie is benieuwd of de Raad van Bestuur van Puy du Fou een besluit heeft genomen? 
 
Reactie gedeputeerde 
 
 
A.18. Actualisatie van het Cultuurhistorisch Kompas Drenthe (GS-brief van 5 december 2023) 
 
Fractie JA21 
Er wordt een beperkte actualisatie voorzien.  
• Besteedt GS ook aandacht aan de mogelijk negatieve consequenties die de klimaatmaatregelen: 

zonneparken en het gasloos maken van gebouwen, hebben mbt de cultuur historische waarden 
van Drenthe?  

 
Reactie gedeputeerde  
 
 



A.19. Advies van de Adviescommissie Vervolg Uitvoeringsprogramma 
Oppervlaktewaterwinning Drentsche Aa (GS-brief van 5 december 2023) 

 
Fractie JA21  
Het hier gegeven advies komt neer op aanscherping van landelijke regels (=BAL).  
• Neemt GS dat advies over en zo ja wat zijn dan de consequenties voor de plaatselijke agrarische 

sector? 
 
Fractie Volt 
De aanbevelingen in dit advies zijn duidelijk, concreet en goed onderbouwd, en gezien de urgentie 
van het probleem heeft de fractie van Volt de volgende vraag aan het college: 
• Volt gaat ervan uit dat het college de conclusie van de adviescommissie onderschrijft dat de 

juridische instrumenten (toelatingsspoor, waterspoor en ruimtelijke ordeningsspoor) beter kunnen 
worden benut en vraagt, gezien de urgentie, aan het college wanneer zij hiermee gaan starten. 

 
Fractie CDA 
Er wordt in de aanbevelingen onder meer voorgesteld om 1. Als provincie de regie te nemen; 
2. Succesvolle projecten uit te breiden en te stimuleren maar ook; 3. Aanvullende verplichtte 
maatregelen voor gewasbeschermingsmaatregelen te treffen met de betrokken gemeente, 
waterschap en provincie en die gezamenlijk op te stellen; 4. Intensiever toezicht te houden.  
• De CDA-fractie wil weten of het College van Gedeputeerde Staten naast deze aanbevelingen ook 

alle andere aanbevelingen gaat overnemen?  
 
Fractie D66 
De fractie wil deze brief  graag agenderen. 
 
Reactie gedeputeerde  
 
 
A.20. Subsidie H2 Hollandia voor de realisatie van een elektrolyser (GS-brief van 5 december 

2023) 
A.31. Subsidie H2 Hollandia voor de realisatie van een elektrolyzer (GS-brief van 19 december 

2023) 
 
Fractie GroenLinks 
GroenLinks is erg verbaasd over brief A.20 van 5 december 2023, die op de Lijst met Ingekomen 
Stukken van 10 januari 2024 staat, waarin alle fracties worden gevraagd om eventuele vragen over 
een subsidie van 1 miljoen vóór 19 december te stellen. 
Brief A.31 van 19 december 2023 trekt vervolgens de conclusie dat er geen vragen zijn gesteld binnen 
de gestelde termijn en daarom heeft GS het voornemen nu omgezet in een definitief besluit . 
Vragen: (n.a.v. de 2 brieven) 
1. Waarom is de brief A.20 niet op een agenda geplaatst zodat de fracties in het openbaar hadden 

kunnen reageren zoals dat eigenlijk hoort? Bij gebrek aan tijd had het  eventueel ook op de PS 
van 20 december gekund indien men voor 1 januari een besluit wilde nemen. 

2. Waarom staat er op de brief ter informatie als het een verzoek is om voor 19 december te 
reageren? 

 
Wij hopen dat het geen trend wordt in de omgang van GS met PS om (grote) subsidies te verstrekken 
zonder inspraak van PS en vervolgens te doen alsof de fracties een eerlijke kans hebben gehad om 
invloed uit te oefenen op een eventueel te nemen besluit van GS. 
 
Reactie gedeputeerde 
 



A.23. KRW-rapportage 2023 (GS-brief van 12 december 2023) 
 
Fractie D66 
De fractie wil deze brief  graag agenderen. 
 
 
A.24. Bodemdaling Nieuw-Amsterdam (afschrift GS-brief van 12 december 2023) 
 
Fractie D66 
• Wat ziet GS als haar verantwoordelijkheid in dit dossier? De Hoogeveense Vaart valt onder 

verantwoordelijkheid van de provincie. 
 
Reactie gedeputeerde 
 
 
A.32. Stand van zaken Gebiedsproces Oliewinning Schoonebeek (GS-brief van 19 december 

2023) 
 
Fractie D66 
Voor het gebiedsproces oliewinning Schoonebeek wordt de provincie gevraag een Verklaring Van 
Geen Bedenkingen af te geven. 
• Kan de gedeputeerde hierin aangeven dat de provincie Drenthe van alle fossiele brandstoffen af 

wil en in de verklaring aangeven dat oliewinning in Schoonbeek als ongewenst wordt gezien? 
 
Reactie gedeputeerde 
 
 
A.40. Ondertekening Integraal Zorgakkoord Drenthe (brief van 21 december 2023) 
 
Fractie D66 
D66 vindt het Regioplan een indrukwekkende opsomming van hoe de zorg in Drenthe ervoor staat 
met minimaal inbreng van het onderwijsveld. 
Wij vinden dat het onderwijs, MBO eén HBO betrokken moet zijn en vragen GS om onderwijs te 
verbinden aan de noodzakelijke zorgtransformatie.  
• Deelt GS dit en wil de gedeputeerde het onderwijsveld betrekken bij de governance als 

thematisch trekker en schrijfteam?   
 
Reactie gedeputeerde 
 
 
B4  Brief van Kans voor de Veenkoloniën, Kracht van de Veenkoloniën, het Zorg Innovatie 

Forum en Nederland Zorgt voor Elkaar van 21 november 2023 over Belang 
inwonersinitiatieven en betrokken ouderen 

 
Fractie CDA 
De CDA-fractie wil de brief agenderen voor de volgende commissievergadering. 
 
 
  



B.13. Brief van Groen Gas De Wolden van 8 december 2023 over Brandbrief Groen Gas 
De Wolden 

 
Fractie JA21 
• Hoe staat GS tegenover het verzoek voor het verstrekken van een lening van doorgerekend 

5 miljoen voor de productie van zgn. groen gas om daarmee “CO2 reductie” te bewerkstelligen? 
(Let wel: nu komt de CO2 niet uit de grond maar uit de “kont” (van de koe)) De waarde van deze 
CO2 reductie ligt tussen omgerekend 0,5 en 0,8 miljoen maar ik realiseer mij ook dat het niet om 
subsidie maar een lening gaat. De intenties van deze 34 bedrijven zijn uiteraard goed.  

 
Fractie PvdA 
De PvdA-fractie is vorig jaar op bezoek geweest bij 1 van de initiatiefnemers van het project Groen 
Gas in De Wolden. Wij zijn enthousiast over dit project. Het is mooi om te zien dat diverse veehouders 
samen de schouders onder dit project willen zetten en op die manier willen bijdragen aan diverse 
actuele problemen in onze samenleving. De samenwerking met de Rendo maakt dat het plan ook 
haalbaar is en gedragen wordt door belangrijke partijen.  
Wij hebben de brandbrief van de boeren gelezen en hebben de volgende vraag voor de 
gedeputeerde. 
• Is de gedeputeerde bereid om in overleg te treden met het gemeentebestuur van De Wolden om 

gezamenlijk oplossingsrichtingen te verkennen? Dit om te zorgen dat dit initiatief niet in de ijskast 
hoeft te belanden, maar kan worden uitgevoerd 

 
Reactie gedeputeerde  
 
 
B.18. Brief van Raad voor de leefomgeving en infrastructuur van 19 december 2023 over 

Publicatie ‘De uitvoering aan zet: omgaan met belemmeringen bij de uitvoering van 
beleid in de fysieke leefomgeving’ 

 
Fractie JA21 
Gaat GS mee met de aanbeveling van de raad van de leefomgeving om beleid en uitvoering meer met 
elkaar te verweven en om slimmer om te gaan met de menskracht? 
 
 
Reactie gedeputeerde  
 


	Vergadering Statencommissie op woensdag 10 januari 2024

